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Søknad om midler for å strømme PFU-møter 

 
Journalisten ønsker å strømme mer fra PFU-møtene og med bedre kvalitet.  

 
Journalisten søker om vederlagsmidler for å kunne strømme alle møter i sin fulle lengde (de åpne delene av 
møtene) og med bedre kvalitet enn i dag (se søknaden for mer informasjon). 
 
Jeg anser formålet å være innenfor det vederlagsmidler kan brukes til - et kollektivt tiltak som tjener 
opphavernes interesser. Pressens Faglige Utvalg er opphavernes felles etiske forum og det å kunne 
overvære diskusjonene der, er nyttig for både den enkelte og for bransjen som helhet. 
 
Det kan diskuteres om det er NJ og rettighetshaverne vi arbeider for, som skal stå for hele kostnaden ved å 
gjøre debattene åpne. For å komme i gang med dette, innstiller jeg likevel på å gi hele det søkte beløpet nå. 
Dersom det er et ønske å fortsette prosjektet etter ett år, bør det vurderes om kostnaden kan fordeles på 
flere, f eks. Norsk Presseforbunds medlemmer. 
 
 
 

 

Forslag til vedtak: 
Journalisten får 220 000 kroner i ekstra støtte for å kunne strømme PFU-møter. Støtten gjelder strømming 
av møter i ett år, og andre redaksjonelle medier som ønsker tilgang til feeden, skal få det. Opptak av 
møtene skal ligge tilgjengelig. Det brukes vederlagsmidler på prosjektet.  

 

 

 

 

 


